
Zápis 
z 7. zasedání Výboru pro regionální rozvoj Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje, 
 
konaného dne 23.11.2021 od 10:00 hod. v budově Regiocentra Nový Pivovar, Hradec 
Králové, zasedací místnost Sál Jana Letzela – sál zastupitelstva. 

 

 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 

 
 
Omluveni: Mgr. Jiří Škop 
 Mgr. Ivana Kudrnáčová 
 Mgr. Lucie Potůčková 
 Mgr. Petr Sobotka 
 

 
Nepřítomni:   dle prezenční listiny 

 
 
Přizváni:  Mgr. Martin Červíček, hejtman Královéhradeckého kraje 

Mgr. Ivana Kudrnáčová, vedoucí odboru regionálního rozvoje, grantů a 

dotací 

Ing. Lucie Rovenská, vedoucí oddělení regionálního rozvoje 
Ing. Bc. Miroslav Mejstřík, DiS., vedoucí oddělení krajských dotací 
Mgr. Iva Skalská, oddělení regionálního rozvoje 
Mgr. Petr Kamenický, oddělení regionálního rozvoje 
RNDr. Zita Kučerová PhD., Centrum investic, rozvoje a inovací 
Ing. Daniela Antropiusová, Centrum investic, rozvoje a inovací 
Jiří Doležal, realizátor projektu Statek Vernířovice 
Lenka Vojtíšková, projekt Statek Vernířovice 

 

 
Hosté:  Adam Valenta, člen Rady Královéhradeckého kraje 

 

Program: 
 

1) Úvod, usnášeníschopnost, schválení programu jednání, schválení přítomnosti hostů, 
schválení ověřovatele zápisu, kontrola plnění usnesení a úkolů.  

2) Prezentace projektu Statek Vernířovice. 
3) Termíny zasedání výboru v roce 2022. 
4) Poskytnutí dotací na individuální účel – 4. změna rozpočtu 2021.  
5) Změny v projektech podpořených dotacemi – Kratonohy, Češov.  
6) Žádost o změnu v realizaci projektu města Náchod č. 21RGI02-0036 – lázeňství. 
7) Různé. 
8) Závěr. 
 
 
 



K bodu 1. 
Úvod, usnášeníschopnost, schválení programu jednání, schválení přítomnosti hostů, 
schválení ověřovatele zápisu, kontrola plnění usnesení a úkolů. 
 
Jednání zahájil a řídil předsedou výboru Mgr. Jiřím Škopem pověřený člen výboru pro 
regionální rozvoj Zastupitelstva Královéhradeckého kraje Mgr. Libor Mojžíš. 
 

➢ Sdělení počtu přítomných členů výboru – přítomno 11 členů. 
 
➢ Předložení návrhu programu jednání VRR. 

 
➢ Schválení účasti přizvaných hostů:  

Ing. Lucie Rovenská, vedoucí oddělení regionálního rozvoje 

Ing. Bc. Miroslav Mejstřík, DiS., vedoucí oddělení krajských dotací 

Mgr. Iva Skalská, oddělení regionálního rozvoje 

RNDr. Zita Kučerová PhD., Centrum investic, rozvoje a inovací 

Jiří Doležal, realizátor projektu Statek Vernířovice 

Lenka Vojtíšková, projekt Statek Vernířovice 

 
➢ Schválení ověřovatele zápisu – Ing. Pavel Dvořáček 

 
USNESENÍ VRR/7/XX/2021    
Výbor pro regionální rozvoj  
 
I. schvaluje 
1. program 7. jednání Výboru pro regionální rozvoj 
2. přítomnost hostů 
3. ověřovatele zápisu – Ing. Pavel Dvořáček 
 
Hlasování: 
Pro: 11 Proti:  0 Zdržel se:  0  

 

 
K bodu 2. 
Prezentace projektu Statek Vernířovice. 
 
Informace předal pan Jiří Doležal – realizátor projektu. 
Součástí informací byla i prezentace projektu, která bude členům výboru zaslána se zápisem 
ze VII. zasedání VRR. 
 
Areál s vícepodlažním podsklepeným ubytovacím objektem, disponující hospodářskými 
budovami pro ustájení několika druhů hospodářských zvířat, výběhem a venkovními 
pastvinami. 

- Zaměření na zero waste, ekologii a biodiverzitu. 
- Výroba vlastních produktů. 
- Propojení místních farem. 
- Ekonomický význam pro mikroregion. 
- Rozvoj cykloturistiky. 
- Udržitelné hospodářství. 
- Interakce s občany sousedních států Polsko a Německo – vzdělávání. 
- Technické inovace. 
- Krajská inovační strategie – vzdělávací programy. 



Podpora systémových i jednorázových aktivit s přidanou hodnotou regionálního a 
nadregionálního charakteru. 
Rozvoj oblasti Žacléřska.  
 
Dotazy, diskuse 
Darina Kricnarová se dotázala o kolik hektarů se v projektu jedná. Jiří Doležal uvedl, že se 
jedná o cca 200 hektarů. 
Pavel Volk se dotázal, jak bude řešena doprava z místa k hlavní silnici a parkování v místě. 
Jiří Doležal uvedl, že se bude jednat o 6 parkovacích míst v objektu plus zázemí pro 
zemědělské stroje. Cesta bude rekonstruována v souladu s územím. Cesta by měla být 
z přírodního materiálu. Jedná se o využití lomového materiálu z blízkého lomu. 
Darina Kricnarová se dále dotázala na roli kraje vůči zmiňovanému projektu. Jiří Doležal - 
chceme oslovit kraj jako možného partnera projektu, dále využít RIS 3 strategie, eventuelně 
by se mohlo jednat o pilotním projektu na území Žacléřska.   
Libor Mojžíš se dotázal, zda již existuje představa finanční vize projektového záměru. Jiří 
Doležal uvedl, že se jedná o vlastní zdroje (již jsou využívány), evropské zdroje, MMR, 
popřípadě spolupráce s Královéhradeckým krajem. 
 
 
USNESENÍ VRRCR/7/XXX/2021    
Výbor pro regionální rozvoj  
 
I. bere na vědomí 
informace k projektu Statek Vernířovice. 
 
Hlasování: 
Pro: 12 Proti:  0 Zdržel se:  0 
 
Pozn.: v průběhu projednávání bodu 2 se na jednání dostavil člen výboru pan Ing. František 
Mencl – členů celkem 12. 
 
 
 
K bodu 3. 
Termíny zasedání výboru v roce 2022. 
 

Termíny zasedání Výboru pro regionální rozvoj (VRR) v roce 2022 – vazba na zasedání RK a 

ZK 

Pravidelná jednání VRR – úterý od 10:00 

 

Leden 2022 – volba členů hodnotící komise 

1. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 18.01.2022 04.01.2022 10.01.2022 

RK 24.01.2022 13.01.2022 14.01.2022 

ZK 31.01.2022 30.12.2022 14.01.2022 

Místnost: Sál Jana Letzela (N2 906) 

Nelze projednávat materiály pro schválení ZK 31.01. 



 

Únor 2022 – výsledky hodnotící komise 

2. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 22.02.2022 08.02.2022 14.02.2022 

RK 07.03.2022 24.02.2022 25.02.2022 

ZK 21.03.,02.05.2022 24.02.,31.03.2022 07.03.,13.04.2022 

Místnost: Karla Poláčka (P1 905) 

Možnost projednání podkladů pro zasedání ZK 21.03. 

 

Duben 2022 – výsledky hodnotící komise k POV  

3. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 05.04.2022 22.03.2022 28.03.2022 

RK 11.04.2022 31.03.2022 01.04.2022 

ZK 02.05.2022 31.03.2022 13.04.2022 

Místnost: Sál Jana Letzela (N2 906) 

 

Květen 2022 – projednání dot. programů na rok 2023 

4. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 17.05.2022 03.05.2022 09.05.2022 

RK 23.05.2022 12.05.2022 13.05.2022 

ZK 20.06.2022 26.05.2022 06.06.2022 

Místnost: Sál Jana Letzela (N2 906) 

 

Červen 2022 – projednání dot. programů na rok 2023 

5. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 21.06.2022 07.06.2022 13.06.2022 

RK 27.06.2022 16.06.2022 17.06.2022 

ZK 12.09.2022 11.08.2022 26.08.2022 

Místnost: Sál Jana Letzela (N2 906) 

 

 

 

 



Červenec 2022 – ON-LINE individuální dotace podané do 31.07.2022 

6. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR Středa 03.08.2022 20.07.2022 27.07.2022 

RK 22.08.2022 11.08.2022 12.08.2022 

ZK 12.09.2022 11.08.2022 26.08.2022 

Místnost: Sál Jana Letzela (N2 906) 

Možnost projednání podkladů pro zasedání ZK 12.09. 

 

Září 2022 

7. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 20.09.2022 06.09.2022 13.09.2022 

RK 03.10.2022 22.09.2022 23.09.022 

ZK 24.10.2022 22.09.2022 07.10.2022 

Místnost: Sál Jana Letzela (N2 906) 

Možnost projednání podkladů pro zasedání ZK 24.10. 

 

Listopad 2021 

8. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 08.11.2022 25.10.2022 31.10.2022 

RK 14.11., 28.11.2022 03.11.2022 04.11.2022 

ZK 05.12.2022 03.11.2022 18.11.2022 

Místnost: Sál Jana Letzela (N2 906) 

Nelze projednávat materiály pro schválení ZK 05.12. 

 
USNESENÍ VRRCR/7/XXX/2021    
Výbor pro regionální rozvoj 
 
I. schvaluje 
termíny zasedání výboru pro regionální rozvoj v roce 2022. 
 

Hlasování 

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

 
 



K bodu 4. 
Poskytnutí dotací na individuální účel – 4. změna rozpočtu 2021. 
 
Informace předala Mgr. Iva Skalská – oddělení regionálního rozvoje. 
 
V souladu se Zásadami pro poskytování dotací a darů z rozpočtu Královéhradeckého kraje 
předkládáme k projednání žádosti o poskytnutí dotací z rozpočtu Královéhradeckého kraje na 
individuální účel. 
Jedná se o projekty, které věcně spadají do oblasti regionálního rozvoje. V případě schválení 
poskytnutí dotací na individuální účel Zastupitelstvem Královéhradeckého kraje budou finanční 
prostředky na podporu vybraných projektů uvolněny v rámci 4. změny rozpočtu kraje na rok 
2021 (kapitola 48 dotační fond, odvětví individuální dotace). 
 

číslo projektu žadatel o dotaci projekt  účel celkové 
náklady 
projektu 

požadovaná 
výše dotace 

vyjádření odboru RG 

21RGI02-
0246 

Městys 
Častolovice 

Infrastruktura 
Častolovice – 
Mandl s 
vybudováním 
bezpečného 
prostupu pro 
pěší mimo 
frekventovanou 
silnici č. II/318 

Vybudování 
komplexní 
infrastruktury 
Častolovice – 
Mandl 

10 921 
158,00 
Kč 

8 791 
546,40 Kč 

Městys Častolovice – jedná 
se o žádost na občanskou 
vybavenost, žadatel mohl 
žádat o dotaci do POV, v 
dotačním programu je 
povolena max. výše dotace 1 
200 000 Kč a kvůli velkému 
převisu požadavků na 
dotace bývají požadované 
dotace v žádostech kráceny.  

21RGI02-
0251 

OBEC 
LIBŇATOV 

Mostek M-02 
Libňatov 

Částečné 
přemostění 
vodoteče 
upravenou 
stavbou mostu, 
který umožní 
samostatný 
přejezd 
nákladního 
vozidla o 
hmotnosti 60 
tun a zajištění 
odpovídajících 
rozhledových 
poměrů. Dojde 
ke zkvalitnění a 
zpřístupnění 
dotčené lokality. 

11 398 
065,85 
Kč 

1 995 
000,00 Kč 

Obec Libňatov obdržela 
dotaci z POV v roce 2021, 
pro rok 2022 je 
neoprávněným žadatelem z 
důvodu schváleného 
ustanovení v podmínkách 
dotačního programu 
22POVU1 – obec, která 
neobdržela v roce 2021 
dotaci z dotačního programu 
21POVU1 Program obnovy 
venkova. Jedná se o aktivitu 
navazující na krajskou 
investici, doporučujeme k 
podpoře 

21RGI02-
0252 

Město Opočno 

Obnova 
hydraulického 
vyprošťovacího 
zařízení pro 
JSDH Opočno 

Nahrazení 
stávajícího 
hydraulického 
vyprošťovacího 
zařízení 
poháněného 
agregátem 
novým 
vyprošťovacím 
zařízením – 
nákup sady 
bateriového 

709 
743,65 
Kč 

513 040,00 
Kč 

posláno HZS KHK s žádosti o 
vyjádření – do jednání 
výboru bude k dispozici 



vyprošťovacího 
zařízení 

 
K  uvedeným žádostem v tabulce výše byla členům výboru na jednání předložena další žádost 
o  dotaci na individuální účel: Obec Havlovice – Mosty na Hořejším konci obce. 
 
Pozn.: Střet zájmů ohlásili členové výboru Ing. Zdeněk Praus a Ing. Pavel Dvořáček.  
 
Obec Havlovice – Mosty na Hořejším konci obce. 
Pavel Dvořáček popsal situaci v obci Havlovice. Jedná se o zastřešený dřevěný most, který 
byl postaven v letech 1936 – 1937 a jedná se tak o kulturní památku. V současné době není 
schopen přenést vyšší zátěž jak 1,5t. Ani po případné rekonstrukci by neodpovídal současným 
potřebám na dopravní obslužnost. Jelikož se most nachází na velmi frekventovaném místě je 
nutné vybudovat most betonový. Stávající dřevěný most bude přemístěn na cyklostezku o cca 
40 m proti proudu řeky. Jedná se o částečné rozebrání mostu a opravu a následné umístění 
na vytypované místo. V současné době se zpracovává vizualizace a připravuje se projektová 
dokumentace na výstavbu nového mostu a zároveň na přemístění dřevěné lávky. Celková 
částka je vypočítána na cca 35 milionu korun.  
V současné době neexistuje dotační titul, ze kterého by bylo možné čerpat na tento projektový 
záměr.  
Libor Mojžíš se dotázal člena rady Adama Valenty, zda již zaujala stanovisko k žádosti rada 
KHK? Adam Valenta uvedl, že z důvodu termínů již rada žádost projednala a doporučila 
podpořit žádost 7 miliony korun.  
Martina Benešová se dotázala, zda obci postačí podpora ze strany kraje ve výši 7 milionu 
korun. Pavel Dvořáček uvedl, že obec bude jednat např. s bankou o navýšení případného 
úvěru. Obec bude realizovat stavbu za všech okolností. Možností je i projednání projektu 
s Ministerstvem kultury, neboť se jedná o kulturní památku. 
 
 
Městys Častolovice - Infrastruktura Častolovice – Mandl s vybudováním bezpečného prostupu 
pro pěší mimo frekventovanou silnici č. II/318 
Do problematiky obsahu projektu uvedl členy výboru Ing. Zdeněk Praus. 
Realizace infrastruktury zajistí podmínky pro zahájení výstavby dvou obytných domů, které 
připravuje Královéhradecký kraj, a které jsou součástí projektu Transformace ÚSP pro mládež 
Kvasiny – výstavba v lokalitě Častolovice.  
Projekt se týká zajištění bezpečného prostupu pro pěší mimo přetíženou, značně 
frekventovanou a úzkou silnici č. II/318 s nedostatečným prostorem přilehlého chodníku. 
Jedná se o jednu z nejvytíženějších krajských komunikací. Silnice již v některých místech 
nesplňuje současné bezpečnostní požadavky (úvodní úsek silnice až po křižovatku v místě 
základní školy). Lokalita „Mandl“ nabízí řešení stávající situace komplexně.  
Členům výboru byl promítnut videozáznam průchodu podél zmiňované silnice.  
Žádost a řešení aktuální situace bude i nadále komunikováno s radou KHK. Rada KHK na 
svém posledním jednání žádost odložila. 
 
 
Obec Libňatov - Mostek M-02 Libňatov 
Jedná se o částečné přemostění vodoteče upravenou stavbou mostu, který umožní 
samostatný přejezd nákladního vozidla o hmotnosti 60 tun a zajištění odpovídajících 
rozhledových poměrů. Dojde ke zkvalitnění a zpřístupnění dotčené lokality. Obec má projekt 
připravený od roku 2019, realizace a veřejná soutěž však byly odloženy z důvodu pandemie 
Covid, a došlo tak ke zdržení projektové přípravy ze strany Královéhradeckého kraje, resp. 



Údržby silnic. Následně došlo k nárůstu cen a zdražení celkové realizace stavby. Původní 
předpokládaná částka vzrostla ve veřejné soutěži o cca 3,5 milionu korun. 
Rada KHK doporučila žádost podpořit ve výši 1,8 milionu korun. Výbor navrhl podpořit žádost 
celou požadovanou částkou 1 995 000Kč.  
 
 
USNESENÍ VRRCR/7/XXX/2021    
Výbor pro regionální rozvoj 
 
I. doporučuje 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit poskytnutí dotací na individuální účel, na 

které budou uvolněny finanční prostředky v rámci 4. změny rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na rok 2021 a to na tyto projekty:  

Obec Libňatov - Mostek M-02 Libňatov: v plné výši navržené podpory 

Obec Opočno - Obnova hydraulického vyprošťovacího zařízení pro JSDH Opočno: 

v plné výši navržené podpory 

Obec Havlovice – Mosty na Hořejším konci obce: ve výši podpory 7 milionu korun. 

 

II. doporučuje 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje odložit poskytnutí dotací na individuální účel, a to u 

následujících projektů:  

Městys Častolovice - Infrastruktura Častolovice – Mandl s vybudováním bezpečného 

prostupu pro pěší mimo frekventovanou silnici č. II/318  

 

Hlasování 

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
K bodu 5. 
Změny v projektech podpořených dotacemi – Kratonohy, Češov. 
 
Informace předal Bc.,Ing. Miroslav Mejstřík, DiS. – vedoucí oddělení krajských dotací. 
 

1) Zastupitelstvo Královéhradeckého kraje usnesením číslo ZK/28/2265/2020 schválilo 
v roce 2020 poskytnutí investiční dotace ve výši 190 000 Kč obci Kratonohy na realizaci 
projektu č. 20RRD03-0001 s názvem „Územní plán Kratonohy“. Dotace byla 
poskytnuta v rámci krajského dotačního programu 20RRD03 podpora pořízení 
územních plánů zpracovaných v souladu s metodikou MINIS. V podmínkách dotačního 
programu je uvedeno následující ustanovení: V případech, kdy bude požadováno 
zpracování Vyhodnocení vlivů územního plánu na udržitelný rozvoj území podle § 47 
odst. 3 stavebního zákona, může být přiznána dotace v maximální výši 200 000 Kč a 
celkový podíl podpory na uznatelných výdajích projektu může činit až 50 %. Pokud není 
Vyhodnocení vlivů územního plánu na udržitelný rozvoj území požadováno, může 
požadovaná dotace činit maximálně 150 000 Kč a celkový podíl podpory na 
uznatelných výdajích projektu může činit až 40 %. 

Obec Kratonohy na základě této podmínky požádala dne 12.12.2019 o dotaci ve výši 190 000 
Kč, kdy procentuální podíl dotace na uznatelných výdajích projektu činil 49,23 %. Požadovaná 
výše dotace byla obci Kratonohy usnesením Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
schválena v plné výši a na základě smlouvy o poskytnutí dotace z dotačního fondu 
Královéhradeckého kraje byla odeslána na účet obce. 



Oddělení krajských dotací obdrželo sdělení od obce Kratonohy, že dle vyjádření Krajského 
úřadu Královéhradeckého kraje, odboru životního prostředí a zemědělství nebude vznik 
nového územního plánu podmíněn zpracováním SEA. Na základě výše uvedeného žádá obec 
o úpravu výše poskytnuté dotace a procentuálního podílu na uznatelných výdajích projektu. 
Z uznatelných výdajů projektu ve výši 385 990 Kč, uvedených v rozpočtu žádosti o dotaci, 
bude vypuštěna položka za vyhodnocení vlivu územního plánu na udržitelný rozvoj ve výši 
78 650 Kč. Celkové výdaje projektu po úpravě činí 307 340 Kč a při dodržení procentuálního 
podílu  
ve výši max. 40 % může poskytnutá dotace činit pouze 122 936 Kč.  
Upravená výše schválené dotace a procentuální podíl dotace na uznatelných výdajích 
projektu, v souladu s podmínkami dotačního programu 20RRD03, bude předmětem uzavření 
Dodatku č. 1 Smlouvy o poskytnutí dotace z dotačního fondu Královéhradeckého kraje. 
Rozdíl mezi poskytnutou dotací a dotací po úpravě rozpočtu projektu ve výši 67 064 Kč musí 
být vrácen na účet Královéhradeckého kraje nejpozději do 31.12.2021. 
 

2) Zastupitelstvo Královéhradeckého kraje usnesením číslo ZK/7/380/2009 schválilo 
v roce 2009 poskytnutí investiční dotace ve výši 54 700 Kč obci Češov na realizaci 
projektu č. PRK – RRD032009 s názvem „2. fáze Územního plánu Češov – návrh“. 

Dne 19.10.2021 byla doručena žádost o změnu termínu ukončení projektu. Důvodem pro 
prodloužení je Aktualizace č. 4 PÚR ČR, Aktualizace č. ZÚR Královéhradeckého kraje a 
vytíženost pořizovatele.  
 
Doba realizace projektu bude prodloužena na základě schváleného dodatku do 31.12.2023. 
 
 
USNESENÍ VRRCR/7/XXX/2021    
Výbor pro regionální rozvoj  
 
I. doporučuje 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit změny v projektech podpořených dotacemi 
– Kratonohy, Češov 
 
Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Pozn.: V době hlasování k bodu č. 5 nebyl přítomen Mgr. Tomáš Eichler. 
 

 

K bodu 6 

Žádost o změnu v realizaci projektu města Náchod č. 21RGI02-0036 – lázeňství. 
 
Informace předala Ing. Lucie Rovenská – vedoucí oddělení regionálního rozvoje. 
 
Město Náchod je příjemcem účelové investiční dotace ev.č. 21RGI02-0036 ve výši 250.000 Kč 
na realizaci projektu s názvem „Lázeňský pavilon v Náchodě“ (každoroční podpora lázeňských 
míst). Dotace je určena na účel “projektová příprava pro výstavbu Lázeňského pavilonu 
v Náchodě – úhrada části nákladů souvisejících se zpracováním projektové dokumentace“. 
Dodatkem č. 1, schváleným na zasedání ZK dne 21.6. 2021 byl název projektu změněn na 
„PD stlačování přírodního oxidu uhličitého do tlakových lahví z vrtů Běla a Jan“ a účel použití 
dotace na “zpracování projektové dokumentace-přípravy na technologická zařízení a jeho 
umístění do stávajícího objektu čerpací stanice u léčivého minerálního vrtu Běla“. 
Město Náchod nyní opět žádá o změnu určení dotace a to: 

1) změnu názvu projektu na „Stlačování přírodního oxidu uhličitého do tlakových lahví z 
vrtů Běla a Jan“ 

2) rozšíření účelu použití dotace i na samotnou realizaci akce 



 
Důvodem je úspora prostředků z původního účelu, kterým byla pouze projektová příprava 
akce. V případě ponechání dotace pouze na PD by město muselo část dotace vrátit.  
 
Vzhledem k tomu, že i takto pozměněný účel dotace spadá do podpory lázeňství, která byla 
deklarována v uzavřeném memorandu o spolupráci (mezi KHK a jednotlivými lázeňskými 
obcemi) je požadovaná změna možná. 
 
USNESENÍ VRRCR/7/XXX/2021    
Výbor pro regionální rozvoj  
 
I. doporučuje 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit změnu v projektu města Náchod ev.č. 
21RGI02-0036 na podporu lázeňství, spočívající v rozšíření účelu použití dotace na PD i na 
realizaci akce. 
 
Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 

 

K bodu 7 

Různé 

Jan Balcar vyjádřil poděkování členu rady Adamu Valentovi a odboru regionálního rozvoje, 

grantů a dotací za zorganizování setkání DSO. 

 

Tomáš Eichler zmínil vhodnost krajského formátu webových stránek všech obcí v KHK.  

 

 

K bodu 8 

Závěr 

 

Předseda výboru poděkoval členům výboru za účast na VII. zasedání výboru a vzhledem k 

tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v čase 11:30 jednání ukončil. 

 

 

VIII. zasedání výboru pro regionální rozvoj se uskuteční dne 18.01.2022 v zasedací místnosti 

N2 906 sál Jana Letzela (sál Zastupitelstva) od 10:00.  

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Pavel Dvořáček      Mgr. Libor Mojžíš 
ověřovatel zápisu      předsedající 

 

 

 

 

Zápis sepsala: Monika Líkařová 


